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Ciolacu: Masurile fiscale sunt ‘agreate în coalitie’. Ministrul Finantelor a ajuns ‘la

un acord’ cu bancile în ceea ce priveste impozitarea acestora

Premierul Marcel Ciolacu a declarat ca va discuta, luni, masurile fiscale pe care Guvernul urmeaza sa îsi

asume raspunderea cu presedintele Senatului, Nicolae Ciuca, si cu ministrul de Finante, Marcel Bolos.

El a fost întrebat, dupa sedinta Biroului Permanent National al PSD, care este calendarul asumarii raspunderii

Guvernului.

"Eu mi-as dori sa fac o sedinta extraordinara, sa bag în prima lectura. Astazi cu certitudine voi avea o discutie cu

ministrul de Finante si cu, mai mult ca sigur, presedintele Senatului, domnul Nicolae Ciuca, sa le punem în

transparenta, prima lectura, astfel încât sa închidem tot calendarul", a precizat Ciolacu.

Potrivit prim-ministrului, "nu va fi nimic ascuns", iar masurile fiscale sunt "agreate în coalitie".

Premierul a mentionat ca ministrul Finantelor a ajuns "la un acord" cu bancile în ceea ce priveste impozitarea

acestora.

"Am înteles ca domnul Bolos a ajuns la un acord cu bancile. Era vorba sa se defineasca foarte clar ce înseamna

cifra de afaceri, fiind o detaliere, cifra de la banci nu este aceeasi cifra de afaceri ca la o alta activitate comerciala.

Au zis ca vor specifica foarte clar ce înseamna cifra de afaceri", a explicat Marcel Ciolacu.

El a mentionat ca tichetele de masa nu vor mai fi acordate bugetarilor care au salariul net peste 8.000 de lei.

"Nimeni nu va pierde, stiti foarte bine ca s-a marit (valoarea tichetelor de masa - n.r.) de la 30 de lei la 35 si

urmeaza de la 1 ianuarie la 40 de lei. Eu stiu ca acele tichete se dau într-un numar destul de consistent în acest

moment. Cu adevarat, nu se vor mai da în sistemul bugetar tichete de masa pentru cei care au venituri peste 8.000

net. (...) Marea problema este, în primul rând, ca la emitere se cere 3%, la colectarea lor se cere 3%, iar cele

necheltuite devin profit al companiilor de tichete. Eu cred ca acest lucru este total incorect. (...) Şi societatea

respectiva trebuie sa traiasca din ceva, dar mi se par niste comisioane mult prea mari. Aceste comisioane se

reflecta în preturile alimentelor. Solutia este sa stam la masa si sa hotarâm. Urmeaza astazi", a transmis

prim-ministrul.
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